

Taiwan

(Translation of Excerpt)

The Intellectual Property Office of the Ministry of Economic Affairs

LETTER

To: SAINT-GOBAIN WEBER

Subject: The application for the renewal of registration of trademark "DEVICE IN BLACK AND WHITE" Reg. No. 00988795 is approved, and the approval will be published in the Trademark Gazette of 16 March 2022. Further, the change of the registrant's address has been docketed in official records. Please be notified accordingly.

Explanations:

- 1. This is in response to your application dated 28 January 2022.
- 2. The term of the trademark rights is extended until 15 March 2032.
- 3. The goods covered by the renewed trademark registration are "paints and decorative and protective coatings in the form of paints and renders/plasters for walls, floors and ceilings used to coat such surfaces for the purpose of waterproofing, decoration, protection".

檔號	
保存年限	

經濟部智慧財產局 函

機關地址: 106臺北市大安區辛亥

路2段185號3樓

聯 絡 人:劉竹君

聯絡電話: 02-23766157 傳 真: 02-27370577

受文者:法商聖戈班偉伯(代理人:陳長文 蔡瑞森 君)



發文日期:中華民國111年2月16日

發文字號:(111) 智商 40547 字第 11180097280 號

11180097280

速 別:

裝

訂

密等及解密條件或保密期限:

附 件:

主旨:註冊第 00988795 號「LOGO IN BLACK AND WHITE」商標申請延展註冊案,應予核准,並依法公告於 111 年 3 月 16 日出版之第 49 卷第 6 期商標公報,另變更商標權人之地址部分,亦准予備查,請查照。

說明:

- 一、依貴公司111年1月28日申請書辦理。
- 二、核准延展之權利期限至中華民國 121 年 3 月 15 日止。
- 三、核准延展之商品:塗於牆、地板及天花板表面用以防水、 裝飾及保護之漆及底灰/灰泥狀態之裝飾性與保護性塗 料。
- 四、對本文如有不服,得於收受本文之次日起30日內備具訴願書正、副本(均含附件),並檢附本文影本1份經由本

局向經濟部提起訴願。

正本:法商聖戈班偉伯(代理人:陳長文 蔡瑞森 君)

副本:

